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Protokół nr 16/2016 

 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 16 marca 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13
30 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że  

w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady 

są prawomocne. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Zespole Szkół Integracyjnych im. Powstańców 

Wielkopolskich. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Analiza finansowa szkół podstawowych za 2015 r. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań  

z zakresu wspierania rodziny w 2015 r. wraz z wykazem potrzeb na 2016 r. Projekt 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Pani Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2016 . Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania?  
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Jan Koziorowski: 

Str. 15 pkt I ppkt 5 zwiększenie dochodów dotyczących rozliczenia i wpływu w 2016 

r. dofinansowania z Funduszu Dopłat Banku Gospodarstwa Krajowego – dotacje 

celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin, kwota 463 472 zł. Proszę powiedzieć o jakie 

inwestycje chodzi? 

Str. 15 pkt I pkt 12 zmniejszenie dochodów spowodowane nie uzyskaniem dotacji 

celowej w rozdziałach: dodatki mieszkaniowe, ośrodki pomocy społecznej, kwota 

139 574 zł. Czy to wynik tego, że mieszkańcy naszego miasta są coraz bardziej 

zamożniejsi i mniej osób kwalifikuje się do otrzymania dodatków mieszkaniowych?  

Str. 15 pkt I ppkt 13 zwiększenie dochodów – utrzymanie zieleni w miastach  

i gminach, kwota 411 426 zł. Czy to jest wpływ środków, na które czekaliśmy, czy to 

są nowe pozycje? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Zwiększenie dochodów o 463 472 zł dot. zakończonej budowy budynku mieszkalnego 

nr 3. W styczniu br. wpłynęły środki w wysokości 30 % poniesionych kosztów. Jeśli 

chodzi o kwotę 411 426 zł, są to środki należne Miastu za przebudowę uzdrowiska. 

Zakończyła się kontrola wykonanych prac, Urząd Marszałkowski ma określony czas 

na przekazanie środków, dlatego włączyliśmy tę kwotę do budżetu. Jeśli chodzi  

o dodatki mieszkaniowe dot. to zapisanych dotacji na ten cel, które nie znalazły 

potwierdzenia u wojewody.  
 

Jan Koziorowski: 

Czy kwota 411 426 zł to jest cała kwota rozliczająca tą inwestycję? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie, jeszcze jest ponad 2 mln zł.  
 

Jan Koziorowski: 

Kiedy możemy tych środków się spodziewać? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Myślę, że na sesji kwietniowej będzie finalizacja.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zwolnień 

przedmiotowych od podatku od nieruchomości oraz określenia warunków udzielania 

pomocy de minimis dla przedsiębiorców tworzących nowe inwestycje i nowe miejsca 

pracy na terenie Miasta Inowrocławia. Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 
 

Jan Koziorowski: 

Zwolnienia dotyczą pełnych lat? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 2 Analiza finansowa szkół podstawowych za rok 2015. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał nt: „Analiza finansowa szkół podstawowych za rok 2015”. 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę, aby wypowiedzieli się jeszcze dyrektorzy szkół, na temat tego co udało się 

zrobić w 2015 r. ze środków pozyskanych z budżetu.  
 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Zespołu Szkół Integracyjnych w Inowrocławiu: 

W 2015 r. w mojej szkole była przeprowadzona modernizacja boiska sportowego. 

Środki finansowe dotyczyły zarówno Szkoły Podstawowej jak i Gimnazjum, 

inwestycja ta była zaplanowana dla Zespołu Szkół, który tworzymy. Jeśli chodzi  

o finanse i ich wydatkowanie, to na bieżąco przeprowadzane są prace remontowe, 

które powtarza się co roku z uwagi na ilość dzieci jaka korzysta z naszej placówki. 

Priorytetem na tą chwilę jest remont dachu oraz sal lekcyjnych. Co roku niezbędne są 

środki finansowe na bieżące naprawy i remonty.  
 

Wojciech Helak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 16: 

W 2015 r. zakupiliśmy 5 komputerów do biblioteki szkolnej. W mojej szkole 

wprowadziliśmy laptopy, mamy ich 38 szt. Udało nam się doprowadzić do montażu 

nowego elektronicznego zasilania szkoły. Zostały odmalowane linie nawierzchni 

boiska, które już wymagały odświeżenia ze względu na ilość osób użytkujących 

boisko. W świetlicy zostały zamontowane nowe grzejniki. To co jest priorytetem na 

przyszłość to na pewno naprawa dachu, którego kapitalny remont może pochłonąć 

nawet 200 000 zł.  
 

Ryszard Klimaszewski – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11: 

W 2015 r. sanepid wydała decyzję remontu 11 sal lekcyjnych. Udało nam się 

wyremontować 10 klas, a w tym roku będzie kontynuacja prac. Potrzeby są bardzo 

duże, ale najpilniejsza w tej chwili jest wymiana pionów w toaletach. Mamy też  
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w fatalnym stanie ogrodzenie, ale przy okazji remontu ul. Batorego zostanie wykonane 

nowe ogrodzenie.  
 

Pani Alina Pacholska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 10: 

W minionym roku kontynuowaliśmy remont ogrodzenia. W tym roku planujemy tą 

inwestycję zakończyć.  Udało nam się zakupić 15 komputerów i 7 monitorów wraz  

z oprogramowaniem. Problemem naszej szkoły jest brak sali gimnastycznej, zajęcia 

wychowania fizycznego odbywają się w zaadaptowanej sali lekcyjnej. Nasze boisko 

szkolne posiada nawierzchnię asfaltową, w tej chwili dzieci jeżdżą na basen, ażeby 

realizować zajęcia z wychowania fizycznego. Drobne prace remontowe są 

wykonywane na bieżąco.  
 

Małgorzata Bawolska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6: 

Według zaleceń ppoż. musieliśmy wymienić w klasach stare panele. Gro środków 

przeznaczyliśmy na budynek socjalny przy Orliku. Orlik jest bardzo fajnym boiskiem, 

ale utrzymanie toalet, natrysków sporo kosztuje. Corocznie są niszczone 

pomieszczenia w budynku socjalnym i corocznie wykonujemy remonty. Poza tym 

usunęliśmy budynek, który groził zawaleniu. Potrzeby w mojej szkole są takie same 

jak w każdej innej placówce.  
 

Mirosław Jardanowski – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 w Inowrocławiu: 

W pierwszej kolejności chciałbym zaznaczyć, że po 2002 r. rozpoczęły się wszelkiego 

rodzaju remonty w szkołach. W mojej szkole zostało wykonane ogrodzenie, dzięki 

któremu już nie ma takiego wandalizmu na boisku. Wykonaliśmy remonty sal 

lekcyjnych oraz modernizację boiska Orlik. Budynki mojej szkoły wymagają wymiany 

zasilania energetycznego i instalacji elektrycznej. Konieczna jest także wymiana 

instalacji wodno-kanalizacyjnej. Również pilnego remontu wymaga dach szkoły.  
 

Janusz Bartoszewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2: 

Szkoła podstawowa nr 2 składa się z dwóch budynków szkolnych. Szkoła w 2015 r. 

przy udziale dofinansowania rządowego zyskała nowoczesne boisko wielofunkcyjne. 

Ponadto kompleksowej modernizacji poddano elewację budynku sali gimnastycznej 

wraz z wymianą stolarki i wykonaniem docieplenia.  
 

Wojciech Helak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 16: 

Chciałbym poruszyć sprawę dostępu do internetu w naszym mieście. Każda ze szkół 

ma ten sam problem. Internet raz jest raz go nie ma, a jak jest to o słabej prędkości. 

Pisaliśmy różne pisma do firmy Orange, ale nic nie zdziałaliśmy.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji 

Z tego co się orientuję, jeśli chodzi o dostęp do internetu w naszym mieście z firmy 

Orange, to każdy ma z tym taki sam problem i nie wiem czy ktokolwiek z nas jest  

w stanie cokolwiek zrobić. Najlepszym rozwiązaniem może być zakup przenośnego 

internetu LTE.  
 

Patryk Kaźmierczak:  

Jaki jest powód tego, że w szkołach, które znajdują się w niedalekiej odległości od 

siebie, chodzi o Szymborze i Mątwy, pozostały oddziały przedszkolne?  
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Oddziały przedszkolne są utworzone w SP  nr 2, 4, 9 i 10, a od września w Zespole 

Szkół Integracyjnych. Odziały zostały utworzone po to, ażeby w przedszkolach była 

możliwość przyjęcia dzieci 3 letnich.  
 

Jan Koziorowski: 

Jak zapowiada się nabór dzieci do 1 klas od 1 września? Czy są już jakieś sygnały, ile 

dzieci pozostanie w przedszkolach? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Z informacji jakie do nas docierają, rodzice nie chcą posyłać dzieci 6 letnich do 1 klas, 

a co za tym idzie pojawia się problem z dziećmi 3 letnimi, ponieważ nie mamy dla 

nich miejsca. Na dzień dzisiejszy w całym mieście przyjdzie do 1 klasy 105 dzieci. To 

są wstępne deklaracje rodziców, ale podejrzewamy, że jakaś część jeszcze może  

w ostatniej chwili zrezygnować.  
 

Małgorzata Bawolska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6: 

W mojej szkole na dzień dzisiejszy będzie 6 dzieci.  
 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Zespołu Szkół Integracyjnych: 

Zdeklarowanych mamy łącznie 105 dzieci, ale my tych dzieci nie możemy się 

doliczyć.  
 

Wojciech Helak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 16: 

My jako Dyrektorzy oraz grono pedagogiczne zrobiliśmy wszystko, żeby przekonać 

rodziców, aby posłali dzieci 6 letnie do szkół. Wystarczy, że w grupie jest kilka osób, 

które dominują, to reszta nawet wbrew własnej woli zrobi tak jak inni. 

Zorganizowaliśmy drzwi otwarte, nauczycieli było więcej niż rodziców.  
 

Alicja Mielcarek – Dyrektor Zespołu Szkół Integracyjnych: 

Utworzyliśmy oddziały „O” i nawet z tych oddziałów rodzice nie chcą skorzystać,  

a tym samym blokowane są miejsca dla 3 latków w przedszkolach.  
 

Mirosław Jardanowski – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4: 

W mojej szkole przewiduję 23 dzieci.  
 

Małgorzata Bawolska – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 6: 

Wszystkie szkoły podstawowe są bardzo dobrze przygotowane do tego, żeby 6 latki 

przyszły. Wszystko jest do dyspozycji dzieci, mamy place zabaw, kąciki, boiska itd.  
 

Jan Koziorowski: 

Wynika z tego, że rodzice nie byli zadowoleni z obowiązku posyłania 6 latków do klas 

1, dlatego teraz jak mają możliwość wyboru, to z niego korzystają.  

Mam jeszcze pytanie, jak wygląda planowanie wydatków na remonty szkół, czy środki 

przydzielane są na podstawie jakiś wytycznych? Na jakich zasadach środki są 

przekazywane do poszczególnych szkół? 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Co roku sporządzany jest projekt budżetu. W pierwszej kolejności brane są pod uwagę 

zalecenia sanepidu, ppoż., czyli wszystko to co związane jest z zapewnieniem 

bezpieczeństwa. Dopiero później w zależności od możliwości rozdzielamy środki na 

inne inwestycje w szkołach.  
 

Mirosław Jardanowski – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4: 

Należy uczciwie powiedzieć, że wszelkie inwestycje w szkołach rozpoczęły się od 

2002 r. jak władza naszego miasta zaczęła przekazywać środki dla szkół.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała omówiony materiał.  
 

Chciałbym bardzo serdecznie podziękować pani Dyrektor Alicji Mielcarek za to, że 

mogliśmy gościć w Zespole Szkół Integracyjnych oraz wszystkim Dyrektorom szkół 

za przybycie. 
 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 
 

Spraw bieżących nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 15
00

. 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 

Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


